
Svar interpellation:

“STORT BEHOV AV NYA IDROTTSHALLAR I LINKÖPING”

Johan Thorén (L) har i en interpellation ställt ett antal frågor. Här följer mina svar:

Kommer idrottshallen byggas på området Nya Kungsbergsskolan enligt plan?
Planen för byggnationen av Nya Kungsbergsskolan är pausad, vilket även omfattar
idrottshallen på området. Därmed finns för närvarande ingen tidsplan.

Om inte, när kan föreningslivet och Linköpingsborna förvänta sig att den ska stå
färdig?
Idrottshallen kommer att byggas i samband med att skolan byggs, i dagsläget är det inte
fastslaget när det kommer att ske.

Kommer styret överhuvudtaget bygga några idrottsanläggningar under denna
mandatperiod förutom de som vi tog beslut om under förra mandatperioden?
Ja. Beslutet att bygga Vasahallen togs 2017, vilket är förrförra mandatperioden. Just nu
arbetar vi med att få fram en multihall på Kallersta. I början av maj 2023 tog vi ett beslut om
att förhyra fyra hallar i Collegium, vilket kommer att vara till stor nytta för flera
idrottsföreningar. Att vi skulle vara passiva när det gäller hallar är en bild som jag inte delar
med interpellanten.

Lotta Bäckman (S)
Ordförande i kultur- och fritidsnämden


